

Konformitätsnachweis (CERTIFICATE OF CONFORMITY)

Hiermit bestätigen wir, dass ein Muster des folgenden Produktes
(We herewith confirm that one sample of the following designated product)

PV Grid-tied Inverter

Markenname (Brand name): Samil Power
Modell Nr. (Model No.): SolarLake 25000TL-PM,
SolarLake 30000TL-PM

Produktidentifikation
(Product identification)

nach folgenden Standard(s) mit positivem Ergebnis geprüft worden ist:
(has been tested with positive results against following standards:)

DIN VDE 0126-1-1:2013-08

Identifikation des Standards
(Identification of standards)

Das Zertifikat ist ausgestellt für
(This certificate is issued for)

Samil Power Co., Ltd.
No. 6, Xuefengshan Road, Suqian High-tech Industrial Development Zone
Jiangsu Province, P.R. China

(Name / Address)

Dieses Zertifikat gilt nur im Zusammenhang mit Prüfbericht Nr. EFSH14020935-IE-04-L01 und wenn das Produkt mit dem geprüften Muster übereinstimmend hergestellt wird.
(The certification is valid only in accordance with the test report No. EFSH14020935-IE-04-L01 and when the product is manufactured in accordance with the tested sample.)

EU Notified Body - LVD EMC R&TTE • NCB - IECCE CB Scheme • GS Body • eurofins - Bauart geprüft • TSC E-Mark
TCB - FCC USA • FCB - Industry Canada • BQTF - Bluetooth® • International Type Approval Service

2014-06-20

(Date of issue)

2017-06-19

(Valid until)

Christian Schließner
Certification Body



Dies ist das Ergebnis der Prüfung, der oben genannten Muster des Produktes, welche zur Prüfung vorgelegt wurden. Das Muster des Produktes ist in Übereinstimmung mit der entsprechenden technischen Norm.
Eurofins Product Service GmbH - Akkreditiert nach EN 45011 - ISO / IEC Guide 65.

(This is the result of tests carried out on those samples of the product referred to above which were submitted for testing, in accordance with the specification for the respective standards.
Eurofins Product Service GmbH - Accredited according to EN 45011 - ISO / IEC Guide 65.)

